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在 Windows 以 Wi-Fi 連接安裝 E470 驅動程式步驟  

E470 printer driver Installation Guide for Windows via Wi-Fi  

 

*請確保電腦已連接互聯網 

*Please make sure computer already connected to the internet 

 

以下步驟及畫面僅供參考，實際操作畫面可能因裝置型號、系統或軟件版本而有所不同。  

The following steps and screens are for reference only, and the actual operation screens may vary depending on  

the device model, system, or software version. 

 

下載及安裝步驟 

Download and Installation procedure 

 

點擊以下連結下載有關之驅動程式: 

Click below link to download printer driver: 

http://ij.start.canon/e470 

 

1. 按一下“下載”，下載完成後開啟該檔案安裝 

Click “Download”, and open the file after download completed 

 

 

2. 按“開始設定” 

Click “Start Setup” 

 

  

http://ij.start.canon/e470
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3. 選擇“亞洲”、“中國香港特別行政區”，按“下一步” 

Select “Asia”, “Hong Kong SAR China”, and click “Next”

 

 

 

4. 按“是” 

Click “Yes” 
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5. 可選擇是否同意作傳送資訊至 Canon Extended Survey Program 

Select “Agree” or “Disagree”  to send information to Canon Extended Survey Program 

 

 

 

6. 勾選“停用封鎖”，按“下一步” 

Select “Deactivate the block”, and click “Next” 
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7. 選擇“無線 LAN 連接”，按“下一步” 

Select “Wireless LAN Connection”, and click “Next” 

 

 

8. 確定印表機已開啟，然後按“下一步” 

Make sure printer is on, and click “Next” 
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9. 如清單上有印表機，剔選印表機後按“下一步”，然後跳至步驟 22。如清單上沒有印表機，則

繼續下一步驟 

If printer is on the list, select the printer, click “Next”, and then jump to step 22. Otherwise, go to next step 

 

 

10. 確認已點選“根據指南設定網路連接”，然後按“下一步” 

Make sure “Set up the network connection according to the guide” is selected, and click “Next” 
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11. 如印表機上 Wi-Fi 指示燈閃爍，按印表機上停止“Stop”按鈕一下，然後按“下一步” 

If the Wi-Fi lamp on the printer is flashing, press the “Stop” button one time. Click “Next” 

 

 

 

 

12. 請跳過此步驟，按“下一步” 

Please skip this step, and click “Next” 
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13. 請跳過此步驟，按“下一步” 

Please skip this step, and click “Next” 

 

 

14. 請等待完成印表機網路設定 

Please wait for the completion of printer wireless setup 
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15. 按“下一步” 

Click “Next” 

 

 

 

16. 如印表機上 Wi-Fi 指示燈閃爍，按印表機上停止“Stop”按鈕一下，然後按“下一步” 

If the Wi-Fi lamp on the printer is flashing, press the “Stop” button one time. Click “Next” 
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17. 按“使用 USB 電纜線的無線設定” 

Click “Wireless Setup Using the USB Cable” 

 

 

 

18. 將印表機以 USB 線連接電腦，並確保印表機電源已開啟 

Connect printer and computer with USB cable, and make sure the printer is on 
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19. 請等等 

Please Wait 

 

 

20. 連接已完成，按“下一步” 

Connection is completed, and click “Next” 
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21. 如果 USB 電纜線連接到印表機，拔除電纜線，然後按“下一步” 

If the USB cable is connected to the printer, disconnect it, and then click “Next” 

 

 

22. 請等待安裝精靈完成印表機驅動程式安裝 

Please wait for setup wizard to accomplish the printer driver installation 
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23. 按“執行”進行列印頭校準，然後按“下一步”或直接按“下一步” 跳過此步驟 

Click “Execute” for Print Head Alignment, then click “Next” or click “Next” directly  to skip this step 

 

 

24. 按“執行”列印測試頁，然後按“下一步”或直接按“下一步” 跳過此步驟 

Click “Execute” for printing a test page, then click “Next” or click “Next” directly to skip this step 
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25. 驅動程式安裝完成，建議勾選“設定為預設印表機”，按“下一步” 

Driver installation is completed. We recommend  you to select “Set as default printer”, and click “Next” 

 

 

26. 勾選所需軟件，按“下一步” 

Select needed software, and click “Next” 
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27. 按“下一步” 

Click “Next” 

 

 

28. 安裝成功，然後按“結束” 

Installation is completed, then click “Finish” 

 

-完- 

-End- 


